

2012 德明財經科技大學應用外語學術研討會
論文徵稿

- 一、 主辦單位：德明財經科技大學 應用外語系
- 二、 會議主題：外語教學新展望
- 三、 會議日期：民國 101 年 6 月 15 日(星期五)
- 四、 會議地點：德明財經科技大學(台北市內湖區 114 環山路一段 56 號)
- 五、 論文摘要截稿日期：民國 101 年 3 月 26 日
- 六、 摘要通過與否之通知日期：民國 101 年 4 月 9 日
- 七、 論文全文截稿日期：民國 101 年 5 月 7 日
- 八、 論文通過與否之通知日期：民國 101 年 5 月 21 日
- 九、 徵稿範圍：
 - (一)創新外語教學法
 - (二)語言習得與外語教學觀點
 - (三)電腦多媒體外語教學
 - (四)外語學習與證照考試
 - (五)兩岸外語教學現況研討
 - (六)外語文教學相關之議題
 - (七)外國文學教學相關之研究
 - (八)其他
- 十、 論文送審查格式與事項：
 - (一)來稿論文中英文摘要各以 300 字為限，全文以一萬字為限。包含中文題目、摘要、關鍵字。
 - (二)word 檔版面格式為：字級 12，行距 1.5 倍行高，上下邊界 2 公分，左右邊界 2.5 公分。
 - (三)以英文撰寫之論文，請依 APA 或 MLA 格式規定。
 - (四)請另頁附上投稿者基本資料，包含(1)投稿者姓名(2)論文題目(中文及使用之撰寫語文題目)(3)論文字數(4)任職機關及職稱(5)聯絡電話(6)電子信箱地址
 - (五)稿件請以電腦 word 附加檔傳送，e-mail 至：
???

稿件寄發一週內若未收到確認通知，請與主辦單位聯絡。
- 十一、 聯絡方式：德明財經科技大學 應用外語系 辦公室
電話：(02)2658-5801 分機 2781 王德潔秘書

The 2012 Conference of Applied Foreign Languages

Conference Theme: Prospective of Foreign Language & Literature Teaching

CALL FOR PAPERS

The Department of Applied Foreign Languages at Takming University of Science and Technology will be holding its 2012 Conference on the theme, "Prospective of Foreign Language & Literature Teaching" on June 15, 2012. The conference offers a forum to promote research and practice in foreign language and literature teaching. We will explore the issues relating to foreign language acquisition and teaching of foreign language literatures.

Important Submission Information:

1. Please submit a proposal of approximately 300 words by March 26, 2012.
2. By April 9, 2012 you will be notified whether to proceed with the full paper.
3. The deadline for the submission of the full text of your paper is May 7, 2012.
 - (1) The full text of your paper should not exceed 10,000 words in length.
 - (2) Submissions in English should conform to either the APA or the MLA formats.
 - (3) For evaluation, the full paper should leave no track of personal identity. Therefore, in a separate Word document, please list the title of your paper, your full name, your job title, your institute, your phone number(s) and e-mail address.
 - (4) You will be notified of the acceptance of your paper by May 21, 2012.

Please submit the above-mentioned materials through e-mail to:

???

Contact: Ms. Cathy Wang

Department of Applied Foreign Languages

Takming University of Science and Technology, Taipei

Tel:886-02-2658-5801 ext. 2781

Fax:02-2797-2870